
Afgelopen jaar vertelde bestuurslid Monique ons dat 2022 haar laatste jaar zou worden binnen ons 

bestuur. Ontzettend jammer dat ze ons heeft moeten verlaten, maar we begrĳpen haar besluit. 
We zĳn ontzettend blĳ de Charlotte ten Horn bĳ ons bestuur is gekomen dit jaar. Er zĳn enkele functies 
binnen het bestuur veranderd. 

De bestuurstaken zĳn nu als volgt verdeeld: 
- Willy Maas - van Roon: voorzitter en nieuwsbrief 

- Hans Karel: penningmeester 
- Charlotte ten Horn - Joosten: secretaris en OVC-coördinator 
- Thea van der Sterren: secretaris en OVC-coördinator 

- Jolanda den Hollander - Maas: social media en nieuwsbrief

We hebben als nieuw bestuur een goede start gemaakt en  kĳken uit naar de rest van dit jaar en verder.

Hallo, ik ben Charlotte ten Horn, bedrĳfsjurist en privacy officer en woon in Horst. Sinds dit jaar 
ben ik secretaris/OVC coördinator binnen het bestuur van de Stichting Vrienden van Lotus. 
Jennifer heb ik leren kennen omdat zĳ de dochter van een collega was. Op afstand heb ik haar 

avontuur om een school in Zambia op te richten kunnen volgen. Ik heb veel bewondering voor hoe 
zĳ, samen met de Stichting Vrienden van Lotus en de mensen in Zambia, de school heeft 

opgericht en steeds verder laat groeien. 
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nieuwsbrief:

Nieuws over het bestuur;

Update zonnepanelen;
Voortgang bouw;

en nog meer...

Nieuws over het bestuur
Een paar veranderingen



Vanaf het begin hebben we een sponsorkind, dat vorig jaar examen heeft gedaan en met een 
mooi resultaat is geslaagd. Zodoende las ik via de nieuwsbrief dat er een vacature was binnen het 

bestuur en heb ik aangegeven dat ik graag mĳn bĳdrage zou willen leveren om te helpen de 
school verder te laten groeien. Wĳ zĳn een aantal keer naar Afrika op vakantie geweest (Gambia en 

Namibië) en vinden het een geweldig continent. Een bezoek aan Jennifer en de Lotus Private 
School in Mpongwe staat hoog op ons lĳstje voor een volgende vakantie. 

Groetjes, Charlotte

Vorig jaar waren de zonepanelen helaas van het dak gestolen. Een groot probleem, want hierdoor was 
er geen drinkwater meer en geen water om de toiletten door te spoelen. 
We hebben gelukkig een aantal hele lieve donaties gehad, waardoor we nieuwe zonnepanelen hebben 

kunnen aanschaffen. 
Deze zĳn goed vast gezet, zowel aan de buiten- als aan de binnenkant van het dak. Het is eigenlĳk 

onmogelĳk om de panelen nu nog er af te krĳgen. Hopelĳk blĳven ze er nu echt van af!

In 2022 is de start gemaakt met de bouw van het 7e klaslokaal.  
Door wat tegenslagen is de bouw later gestart dan gehoopt. Voor het regenseizoen is de bouw van de 
muren afgerond. In verband met het regenseizoen kon er niet verder gebouwd worden.  

Tot voor kort was de bouwer niet beschikbaar door andere werkzaamheden, hĳ heeft de 
werkzaamheden gelukkig nu weer opgepakt. We hopen dat het dak er snel op zit en het lokaal 

afgerond kan worden, zodat het in gebruik genomen kan worden.

We zĳn alvast op zoek naar sponoren/sponsorprojecten voor het 8e klaslokaal. We willen graag dat de 
bouwer daar meteen mee door kan gaan zodra lokaal 7 af is. 

Update zonnepanelen
Hoe gaat het nu met?

Voortgang bouw
Hoe staat het met het 7e klaslokaal?



Kent u nog een bedrĳf dat goede doelen sponsort? Of weet u een goede actie voor ons? 
Neem dan contact met ons op, zodat we hopelĳk snel het geld voor lokaal 8 bĳ elkaar kunnen hebben!

Jullie hadden het nog van ons te goed, een update over de wĳnactie van afgelopen jaar! 
We hebben 638 flessen wĳn verkocht. Dit heeft in totaal €1200 voor ons opgebracht. Fantastisch! 

Iedereen bedankt voor het bestellen van de wĳn. 
Natuurlĳk gaan we dit najaar ook weer een wĳnproeverĳ houden en wĳn verkopen. Na de zomer komt 

hier meer informatie over, maar we kunnen jullie wel vast verklappen dat de wĳnproeverĳ op 
zaterdagmiddag 28 oktober zal plaatsvinden. Zet die datum maar vast in je agenda!

Naast de wĳnproeverĳ hebben we dit jaar ook iets nieuws: onze bierproeverĳ. 

We kregen veel vragen of we ook een keer een bierproeverĳ kunnen organiseren. Ja, dat kan! 
Wanneer? Op zondagmiddag 25 juni in café Full House in Roermond! 

Geef je op voor 10 juni en vertel ons welke proeverĳ je wilt gaan doen, zodat we weten hoeveel bier er 
ingekocht moet worden. 
Voor slechts 15 euro proef je 5 bieren (keuze uit alcoholvrĳ, fruitbier of zwaarder bier) en een lekker 

hapje. 
Zien we jou ook?

Wijnactie 2022 
Update en acties 2023



Bestuurslid Jolanda (ten tĳde van het interview nog secretaris) stond met een interview in editie 16 van 
de Libelle. Een klein, maar leuk artikel! 
Bedankt dat je het interview hebt gedaan, Jolanda!

   Bestuurslid Jolanda in de Libelle

Libelle


